

Title (en)

Box for packaging and displaying articles of different shape and volume.

Title (de)

Schachtel zum Verpacken und Zurschaustellen von Artikeln unterschiedlicher Form und Grösse.

Title (fr)

Boîte d'emballage et de présentation de produits de forme et de volume différents.

Publication

**EP 0475822 A1 19920318 (FR)**

Application

**EP 91402370 A 19910904**

Priority

FR 9010955 A 19900904

Abstract (en)

Box for packaging intended for wedging, protecting and displaying various articles of different nature, shape and volume, particularly food items, such as chocolate sweets, but also luxury products (confectionery, jewellery, alcohols, pens etc.). This box consists of two bodies: a base 7, 8, 9 and a lid 10, 12, 13 each composed of a cut-out cardboard side (blank) 8, 10, folded and optionally adhesively bonded, - or any other similar material -, each receiving a thermoformed or injection-moulded plastic alveolar piece 9, 12. The alveolar piece 9 integral with the bottom of the box, by means of studs 9d or adhesive bonding, acts as a receptacle for the products, whilst the alveolar piece 12 integral with the lid of the box 10, via snap-fitting or adhesive bonding, wedges them and protects them. The lid is positioned and immobilised on the bottom of the box via studs 12d and/or via nesting. <IMAGE>

Abstract (fr)

Boîte d'emballage destinée au calage, à la protection et à la présentation de produits divers, de nature, de forme et de volume différents, notamment alimentaires, tels que des bonbons de chocolat, mais aussi des produits de luxe (confiseries, bijouterie, alcools, stylos etc.). Cette boîte est constituée de deux corps : un fond 7, 8, 9 et un couvercle 10, 12, 13, composés eux-mêmes d'un flanc de carton découpé 8, 10, replié et éventuellement collé -ou de tout autre matériau similaire-, recevant chacun un alvéolaire plastique thermoformé ou injecté 9, 12. L'alvéolaire 9 solidaire du fond de la boîte, par têtons 9d ou collage, sert de réceptacle aux produits, tandis que l'alvéolaire 12 solidaire du couvercle de la boîte 10 par encliquetage ou collage, les cale et les protège. Le couvercle vient se positionner et se bloquer sur le fond de la boîte par têtons 12d et/ou par emboîtement. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 85/60**

IPC 8 full level

**B65D 85/60** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 85/60** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2623165 A1 19890519 - SIGUIER MAURICE [FR]
- [A] GB 2199015 A 19880629 - CADBURY LTD

Cited by

FR3101334A1; ITPR20090068A1; EP1044897A1; WO2020095273A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0475822 A1 19920318**; FR 2666302 A1 19920306

DOCDB simple family (application)

**EP 91402370 A 19910904**; FR 9010955 A 19900904